

# 4 Days 3 Nights Vedana Lagoon Resort (Hue) Free & Easy Package

Departure: 19 Jul – 28 Oct 2024

Except: 02-03 Sep 24

Direct Flight between  
Hong Kong & Danang by  
Hong Kong Airlines,  
effective 19Jul24



4D3N Package ~ Hotel Stay	Room Type	Min 2 Adults (Price in HKD)	Child Price: sharing the same bed with parents
<b>Vedana Lagoon Resort &amp; Spa, Hue</b> <a href="https://www.vedanalagoon.com">https://www.vedanalagoon.com</a>	Lagoon View Deluxe	<b>HK\$3,550 up /</b> per person	10 -11 years: HK\$2,390 up
<b>Room Upgrade Surcharge for 3 nights:</b> 1. Water Villa / Hillside Pool Villa HK\$1,790 per room 2. Water Pool Villa HK\$2,750 per room			4-9 years: HK\$1,990 up

### Package Inclusion:

- Roundtrip economy class Ticket Hong Kong and Danang by Hong Kong airlines.
- 3 nights accommodation with daily breakfast.
- Transfer, entrance fees stated in Tour itinerary.
- One time 30 min Spa on Day 1 (Child price exclude this services)
- 0.15% TIA Levy.

### 套票包括:

- 香港航空來回香港至峴港經濟客位機票乙張。
- 3晚酒店住宿連早餐。
- 行程內交通、景點入場費用。
- 第1天 30分鐘按摩一次 (小童價錢不包此服務)。
- 0.15%旅監局印花徵費。



Lagoon Deluxe



Water Villa

*Itinerary*	
Day 1	*Danang Airport Pick Up to Hue (1 hours 15 Mins) *Arrive at Vedana Lagoon Resort (Free & Easy) *One Time 45-minute spa treatment at over water Spa *Overnight stay at the resort (1 <sup>st</sup> night)
Day 2	*Breakfast at resort Restaurant *Relax at resort. *Overnight stay at the resort (2 <sup>nd</sup> night)
Day 3	*Breakfast at resort Restaurant *Relax at resort *Overnight stay at the resort (3 <sup>rd</sup> night)
Day 4	*Breakfast at resort Restaurant *Check out and go to UNESCO World Historical Site Hoi-An Sightseeing (exclude Lunch) *Move to Danang International Airport for see-off ~ End of package ~
Exclusion: ~ lunch、dinner. Others not list above. ~ Tour Guide during the tour.	

**Terms & Conditions:**

- Price is based on low season for reference only. Supplement will be applied during high season, holidays or event dates. Please contact our staff for enquiry.
- Minimum **2 Adults** travel together on the same flights throughout the journey.
- Valid for Hong Kong residence only.
- **Hotel stay must be completed on or before 31 Oct 2024.**
- Air reservation booking class: Q. Other booking class or the surcharge period, please refer to the price in the Air fare surcharge table.
- Flights and room confirmation are subject to availability.
- Package is non – endorsable, non – reroutable and non – refundable.
- Prices quoted are per person basis and subject to change without prior notice.
- Hong Kong airport security charge, airlines insurance surcharge, airlines fuel surcharge, travel agent service fee and any local government taxes are not included.
- For reservation made within 35 working days prior to departure, a non-refundable full payment is required.
- Reservation must be made at least 15 working days prior to departure.

**條款及細則:**

- 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。
- 旅程必須最少兩位成人同時出發及回程。
- 以上價錢只適用於香港居民。
- 酒店住宿必須於 2024 年 10 月 31 日或之前完成。
- 機票訂位代號 Q。其他機票代號或附加費日期，請參加機票附加費內的價格。
- 所有預訂須視乎酒店及機位情況方能確定。
- 旅遊套餐在任何情況下都不能更改，轉讓或退還款項。
- 費用均以每人計算，費用如有調整，恕不另行通知。
- 費用不包括香港機場保安稅，各地機場離境稅，保險附加費，燃油附加費，旅行社服務費及任何當地政府稅項。
- 出發前 35 個工作天內辦理預訂手續，須繳付所有款項。(包括機票、各地離境稅、燃油附加費及保險附加費)
- 所有訂位手續須於出發前不少於 15 個工作天內辦理。



Hong Kong Air Airfare Surcharge 香港航空機票附加費:					
Departure date 出發日期	Flight Pattern 航班	Booking Class 訂位	Ticket Validity 機票有效期	Surcharge 附加費	
				Adult 成人	Child 小童
19 Jul - 28 Oct 24	HKG-DAD-HKG 香港至峴港至香港	Q	30 Days	0	0
		X		150	110
		S	90 Days	320	240
		N		630	470
經濟艙: 寄艙行李重量為 20KG					
*Price is for reference only, subject to change without prior notice 價錢如有調整, 恕不另行通知					